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Styrelsemöte 2023-10-19 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Göran Abel, Johanna Bygdell, Björn Larsson och Ulf Lindahl 
Tid och plats: 18:00-20:00, hemma hos Göran A 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat (Obs! Mötet var flyttat från 18 okt). 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Björn L valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemötet 20 sep gicks igenom och lades till handlingarna.
 

5. Ekonomisk rapport 
Härnö Trail 2023 har nyligen genomförts med bra ekonomiskt utfall.  
 

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
Idrottens dag 
Arrangemanget genomfördes även i år med medverkan från HOK, på ett bra sätt. 
 
USM2024 
Planeringen av arrangemanget verkar gå framåt som förväntat. 
 
HittaUt 
Säsongen för HittaUt Härnösand år 2023 är nu över. Lite färre medverkande än tidigare år kan 
noteras. Möte inför 2024 är inbokat med planeringsgruppen  i HOK-stugan 8 nov.  
 
Kartkommitté 
Det finns behov finns behov av ytterligare någon mer kartkunnig, för t.ex. kartservice inom klubben. 
Olika namnförslag diskuterades. 
 
Stöldredovisning försäkringbolag 
Göran kollar med försäkringsbolaget vilket behov av underlag de har, t.ex. om polisanmälan 
behöver kompletteras. 
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Klubbträff på Simhallen lö 18/11.  
Bokningen är slutligen bekräftad från Simhallen. Alla bassänger + relaxen är bokade kl 17-19, samt 
Sälen kl 15.30-17. Göran A kollar med ungdomstränarna att allt är ok inför dagen. 
 
Planer för vinterträning? 

− Diskussion kring ev. utökat samarbete med BIK Skidor. Göran A kontaktar ordförande i BIK Skidor. 

− Fasta orienteringsbanor är möjliga att lägga, med kartor liggande i HOK-stugan. 

− Uteträning av annat slag även möjligt. 

− Inomhusorientering är uppskattat. 

Ulf L frågar ungdoms- och träningsansvariga om de har något på gång som behöver beaktas. 
 
Trygga idrottsmiljöer 
Göran A är anmäld till en uppsamlingsträff 25/10. 
 
SOFT läger och kurser 
Många utbildningar erbjuds centralt inom SOFT för ungdomstränare. 
 

7. Inkomna ärenden för behandling 
Fastställande av ordförandebeslut om inköp av ny klubbdator och programvara för Ocad. 
Styrelsen beslutar att 

• ny dator bör införskaffas, som kompletterar den tidigare klubbdatorn. 

• Uppdaterad programvara för Ocad beställs. 
 
Beställning av dress för skid-OL. Se mail från Kicki Lindström. 
Skiddress för skidorientering med HOK-tryck har tagits fram. 
Styrelsens beslutar att 

• Inköp av skiddressar för ungdomar ska ske, gärna heldressen. Barn betalar enligt 
utbytesprogrammet för kläder, vuxna betalar till självkostnadspris. Kicki L får i uppdrag att 
sköta inköpen. 

 
Fysisk aktivitet på recept 
Regionen har ett koncept kallat FaR (fysisk aktivitet på recept) med aktiv hänvisning till externa 
föreningar och motionsanläggningar. HittaUt är en bra aktivitet att marknadsföra, ev. i grupp. Ulf L 
tar kontakt med Iwona Jacobsson på Region Västernorrland i ärendet. 
 
3-årigt bundet elavtal med Hemab 
Det bundna elavtalet är utgånget sedan 1 okt 2023. Nytt elavtal behöver ordnas. Björn L kontaktar 
bl.a. Hemab för prisuppgift.  
 
Tolkning av nu gällande regler för reseersättning.  
Flera frågor om reseersättning har inkommit under året. Fortsatt hantering av 
ersättningsdokumentet. Genomarbetat förslag behöver läggas fram för årsmötet. Ärendet tas åter 
upp på nästa styrelsemöte. 
 

8. Nyhetsbrev 
Nyhetsbrev från styrelsen till medlemmarna är nyligen utskickat. 
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9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns att hantera. 
 

10. Förberedelser och ärenden till nästa möte 
Förslag finns att arrangera ett medlemsmöte med redovisningar från inspirationsdagar i Sollefteå, 
där Sandra S och Johanna S medverkade. Även Trygga idrottsmiljöer kan diskuteras. Anna M får 
frågan för vidare hantering.  
 

11. Nästa möte 
Nästa möte var tidigare planerat till 15 nov okt kl 18-20 i HOK-stugan, men föreslås datumändras till 
tors 16 nov, samma tid och plats. 
Ytterligare nästa möte var tidigare planerat till onsdag 6 dec kl 18-20 i HOK-stugan. Även där 
föreslås byte till tors 7 dec föreslaget. Göran A bekräftar båda datumbytena med övriga 
styrelsemedlemmar via mail. 
 

12. Mötet avslutas 
Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Göran Abel   Björn Larsson 
sekreterare   ordförande    justerare 


